
Kære Sundhedsudvalg

Jeg forstår på dagspressen at alt skal til kommunen i forbindelse med os handicappede. Det vil betyde for 
mig som er sklerose ramt at jeg skal til fysioterapi som kommunen vælger for mig.

Jeg har prøvet fysioterapi for 6 år siden og der fandt jeg ud af at det ikke er noget for mig.

Vi (handicappede) prøver at finde det bedste for en og det fandt jeg hos Øfeldt, der kunne jeg mærke med 
det same at jeg fik mere bevægelse og alment velbefindende uden at blive ud brændt som jeg blev ved 
fysioterapi.

Hvis jeg skal til bage til fysioterapi vil det være et kæmpe tilbage skridt for mig som kæmper i forvejen med 
meget besværlig sygdom.

Med håb om at det bliver bragt på rette spor.

Med venlig hilsen

Thor Kristjansson
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